
Obec Markvartice 

 

Z Á P I S 

 

z 11. zasedání Zastupitelstva obce Markvartice, které se konalo dne 20. 10. 2016 od 18:00 do 18:45 
hodin ve společenské místnosti kabin TJ SK Markvartice 

 
Zasedání Zastupitelstva obce byli přítomni: Jaroslav Flieger, Ing. Libor Kunte, Jan Ihnát, Radek Burián, Tomáš 
Renka, Hana Didíková 
 
Omluveni: Alice Mitrušková, Jiří Zach, Ing. Petr Hodboď 
 

01 -  Schválení návrhové komise  
 

Zastupitelstvo obce schvaluje návrhovou komisi ve složení:  Hana Didíková, Radek Burián, Ing. Libor Kunte. 
 
Pro 6 zastupitelů, nikdo nebyl proti, nikdo se nezdržel. 

02 – Schválení programu 11. veřejného zasedání ZO 

 
Zastupitelstvo obce schvaluje program 11. veřejného zasedání Zastupitelstva obce Markvartice v roce 2016. 

 
Program: 
1) Určení ověřovatelů zápisu (§ 95 odst. 1 zákona o obcích) a zapisovatele 
2) Schválení programu 
3) Dohoda o realizaci managementových opatření a podpis této dohody 
4) Schválení zhotovitele výsadby stromků a podpis smlouvy 
5) Schválení smlouvy o právu provedení stavby a podpis této smlouvy 
6) Podání žádosti o dotaci na opravu komunikací 
7) Podání žádosti o dotaci na veřejné osvětlení 
8) Podání žádosti o dotaci na výstavbu nové hasičárny 
9) Schválení prodloužení doby plnění příspěvku občanům – Kotlíková dotace 
10) Schválení rozšíření zakázky na opravu restaurace 
11) Schválení opravy hasičského auta CAS 
12) Diskuze a závěr 
 

Pro 6 zastupitelů, nikdo nebyl proti, nikdo se nezdržel. 
 
Zasedání se řídí jednacím řádem schváleným 11. 11. 2010. 
 

03 – Dohoda o realizaci managementových opatření a podpis této dohody 

 

Zastupitelstvo obce schvaluje dohodu o realizaci managementových opatření a podpis této dohody s 
Agenturou ochrany přírody a krajiny České republiky, IČO 62933591, Kaplanova 1931/1, 14800 Praha. 
Agentura ochrany přírody a krajiny nám poskytne příspěvek ve výši 67 000,- Kč na výsadbu 65 ks stromků.   
 
Pro 6 zastupitelů, nikdo nebyl proti, nikdo se nezdržel. 

 

http://wwwinfo.mfcr.cz/cgi-bin/ares/ares_es.cgi?jazyk=cz&xml=1&ico=62933591


 

04 – Schválení zhotovitele výsadby stromků a podpis smlouvy 
 
Zastupitelstvo obce schvaluje jako zhotovitele výsadby stromků Střední školu zahradnickou a zemědělskou, 

Antonína Emanuela Komerse, 40502 Děčín XXVII. Cena celkem je Kč 66 850,-  a zároveň schvaluje i podpis 
smlouvy s tímto zhotovitelem. 
 
Pro 6 zastupitelů, nikdo nebyl proti, nikdo se nezdržel. 
 

05 – Schválení smlouvy o právu provedení stavby a podpis této smlouvy 
 

Zastupitelstvo obce schvaluje smlouvu o právu provedení stavby a podpis této smlouvy.  Jedná se o 

zhotovení VO na pozemku p. č. 3330/3 v k. ú. Markvartice u Děčína. 

  

Pro 6 zastupitelů, nikdo nebyl proti, nikdo se nezdržel. 
 

06 - Podání žádosti o dotaci na opravu komunikací 

 

Zastupitelstvo obce schvaluje podání žádosti o dotaci na opravu komunikací. Pokud by byla schválena, 

opravila by se komunikace k nádraží. 

 

Pro 6 zastupitelů, nikdo nebyl proti, nikdo se nezdržel. 
 

07 - Podání žádosti o dotaci na veřejné osvětlení 

 

Zastupitelstvo obce schvaluje podání žádosti o dotaci na veřejné osvětlení. Pokud by byla schválena, 

dokončila by se čtvrtá etapa VO a rozšířilo by se VO za Kapitánem.  

 
Pro 6 zastupitelů, nikdo nebyl proti, nikdo se nezdržel. 
 

08 – Podání žádosti o dotaci na výstavbu nové hasičárny 

Zastupitelstvo obce schvaluje podání žádosti o dotaci na výstavbu nové hasičárny. Dle studie by byla stavba 
v areálu Kovosu. 
 
Pro 6 zastupitelů, nikdo nebyl proti, nikdo se nezdržel.  
 

09 – Schválení prodloužení doby plnění příspěvku občanům – Kotlíková dotace 
 

Zastupitelstvo obce schvaluje prodloužení doby plnění příspěvku občanům – kotlíková dotace do 

30. 11. 2016.  

 
Pro 6 zastupitelů, nikdo nebyl proti, nikdo se nezdržel.  
 
 

 



10 – Schválení rozšíření zakázky na opravu restaurace 
 

Zastupitelstvo obce schvaluje navýšení částky na opravu restaurace u stavebních prací a materiálu o Kč 
19 060,- bez DPH a navýšení u opravy elektroinstalace - materiál a práce o částku Kč 13 000,- bez DPH.  
 
Pro 6 zastupitelů, nikdo nebyl proti, nikdo se nezdržel. 

11 – Schválení opravy hasičského auta CAS 
 
Zastupitelstvo obce schvaluje opravu hasičského auta CAS. 
 
Pro 6 zastupitelů, nikdo nebyl proti, nikdo se nezdržel. 
 
DISKUZE 
 
p. Flieger – už někdy v červnu jsem upozorňoval, že nefunguje kamera u tělocvičny a teď už nejdou tři, 
můžete zajistit opravu 
starosta – s p. Naumovičem to řeším, ví o tom, opět to zaurguji  
p. Flieger – dále bych se chtěl také zeptat, zda někdo používá na obecním webu ten program e-problem 
report 
starosta – za mého působení byl tento program použit pouze jednou, ale můžete použít na našem webu 
„napište nám“  
p. Flieger – a za třetí bych chtěl upozornit, že na webu je dán poslední zápis a usnesení v červnu, můžete 
tam dodat chybějící 
starosta – do konce týdne tam budou všechny zápisy a usnesení, je to moje chyba, napravím to 
p. Flieger – a o neposekaných plochách v obci se asi nemá ani cenu vyjadřovat  
 
Nakonec starosta obce poděkoval všem přítomným za účast a pozval je na další veřejné zasedání 
Zastupitelstva obce.  
 
 
Zapisovatel:      Gabriela Vitoušová 
 
Návrhová komise:       Radek Burián  
              
       Ing. Libor Kunte 
    
       Hana Didíková 
 
Ověřovatelé zápisu:     Jan Ihnát,  
        

Jaroslav Flieger 
  

Místostarosta      Ing. Libor Kunte 
 
Starosta      Tomáš Renka  
 
V Markvarticích dne 25. 10. 2016  


